
Zápisnica 

z II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2023 

konaného dňa 31. 05. 2023 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Bc. Ľuboš Blaţo - poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ – prišiel v čase 19:25 h  

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ,  

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ospravedlnený:  Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ.  

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

Mgr. Tomáš Obola, riaditeľ ZUŠ Močenok, 

Mgr. Soňa Hippová, riaditeľka MŠ Močenok, 

Michal Varga – občan, 

MUDr. Somorová – občianka. 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

II. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol 

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Nasledovala minúta ticha za zosnulého čestného občana Obce 

Močenok pána Michala Kováča Adamova. Starosta obce privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, ţe počet poslancov v zasadacej miestnosti je 9, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, ţe zo zasadnutia OcZ sa ospravedlnil poslanec 

Mgr. Roman Révay a za meškanie sa ospravedlnil poslanec Ing. Marek Mesároš, ktorý mal pracovné 

povinnosti.  

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zloţení: 

PaedDr. Lucia Tóthová, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Bc. Ľuboš Blaţo 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 



Zdrţali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Lukáša Minára a Ing. Gabriela Blehu. 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

PaedDr. Lucia Tóthová, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Bc. Ľuboš Blažo 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Lukáša Minára, Ing. Gabriela Blehu 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík potvrdil správnosť zápisnice z I. zasadnutia OcZ v Močenku, ktoré sa konalo 

dňa 21. 02. 2023. Za poslanca Mgr. Romana Révaya správnosť zápisnice potvrdila prednostka obecného 

úradu Ing. Lucia Benčíková. 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, ţe návrh programu II.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce 

v roku 2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej 

televízii. Následne starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 21. 02. 2023 a z II. zasadnutia OcZ mimo plánu 

práce v roku 2023 zo dňa 03. 05. 2023 

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Materiály predloţené na prerokovanie  



5.1. Návrh VZN Obce Močenok č. 01/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 01/2017 

o podmienkach prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce 

obstaraných z verejných prostriedkov 

5.2. Návrh VZN Obce Močenok č. 02/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 02/2022  

o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za sluţby poskytované  

v Domove dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok 

5.3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Strategicko-plánovacieho regiónu Nitra  

do roku 2030 a Akčný plán obce Močenok 

5.4. Návrh na schválenie poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou štátu 

5.5. Návrh na schválenie spoluúčasti obce na projekte Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp 

na výrobu elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola“ 

5.6. Návrh na schválenie spoluúčasti obce na projekte Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp 

na výrobu elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola – školská jedáleň“ 

6. Ekonomika a majetok 

6.1. Stanovisko Hlavného kontrolóra k záverečného účtu Obce Močenok za rok 2022 

6.2. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2022 

6.3. Záverečný účet Obce Močenok za rok 2022 

6.4. Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu Obce Močenok k 31. 12. 2022 

6.5. Informácia o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2022 a k 31. 03. 2023 

6.6. Informácia o pohľadávkach obce Močenok k 31.12.2022 

6.7. Správa o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2022 

6.8. Správa o hospodárení MŠ Močenok za rok 2022 

6.9. Správa o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2022 

6.10. Návrh I. zmeny rozpočtu Obce Močenok na rok 2023 

7. Inventarizácia majetku a účtov za rok 2022 

7.1. Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2022 

7.2. Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom 

k 31.12.2022 

7.3. Zápisnica z vykonanie fyzickej inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2022 a Protokol o návrhu 

na vyradenie majetku za rok 2022 

8. Hlavný kontrolór 

8.1. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 

8.2. Správa z kontroly povinného zverejňovania informácií obcou Močenok 

9. Majetkové prevody, nájmy  

9.1. Ţiadosť o odstúpenie OP – Michal Suchý 

9.2. Ţiadosť o dlhodobý prenájom OP za účelom výstavby staníc ZZS – Operačné stredisko ZZS SR 

9.3. Ţiadosť o prenájom ornej pôdy – PD Močenok 

9.4. Ţiadosť o odkúpenie OP – PD Močenok  

9.5. Ţiadosť o odkúpenie OP – MIBA Reality, s.r.o. 

9.6. Schválenie odpredaja OP – Štefan Kunáš s manţelkou 

9.7. Schválenie odpredaja OP – Erika a Edita Hippové 

9.8. Schválenie odpredaja OP – Ľuboslav Hipp s manţelkou 

9.9. Schválenie odpredaja OP – Miroslav Bučkuliak s manţelkou 

10. Zápisnice z komisií 
 Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

 Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 



 Komisia pre sociálne veci a bytové otázky, 

 Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy. 

11. Rôzne 

11.1. Schválenie návrhov ocenenia Cena obce Močenok 2023 

11.2. Informácia o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2023 

12. Diskusia 

13. Záver 

Starosta dal hlasovať o predloţenom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe program rokovania II. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 21. 02. 2023 a z II. zasadnutia OcZ mimo 

plánu práce v roku 2023 zo dňa 03. 05. 2023 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o plnení uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 21. 02. 2023 a z II. zasadnutia OcZ mimo plánu 

práce v roku 2023 zo dňa 03. 05. 2023. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, ţe na I. zasadnutí OcZ, ktoré sa konalo dňa 21. 02. 2023 bolo prijatých celkovo 

26 uznesení, z ktorých 2 uznesenia zostávajú v plnení. 

Uznesenie č. 5.5 – I./OZ/2023 – Obec obstarala zhotoviteľa na ZaD č. 4 územného plánu – splnené, 

Uznesenie č. 5.7 – I./OZ/2023 – štatút Kniţnice Močenok je zverejnený – splnené, 

Uznesenie č. 6.1 – I./OZ/2023 – organizácie a spolky boli písomne informované o schválenej výške dotácie – 

splnené, 



Uznesenie č. 6.2 – I./OZ/2023 – organizácie a spolky boli písomne informované o priznaní finančných 

príspevkov na rok 2023 – splnené, 

Uznesenie č. 8.1 – I./OZ/2023 – zámer predaja pozemkov pre manţelov Kunášových bol zverejnený – 

splnené, 

Uznesenie č. 8.4 – I./OZ/2023 – zámer predaja pozemku pre sestry Hippové bol zverejnený – splnené, 

Uznesenie č. 8.5 – I./OZ/2023 – uznesenie je v plnení, p. Jozef Hipp nepredloţil geometrický plán, 

Uznesenie č. 8.6 – I./OZ/2023 – uznesenie je v plnení, manţelia Pistovičoví nepredloţili geometrický plán, 

Uznesenie č. 8.7 – I./OZ/2023 – kúpno-predajná zmluva s  Ing. Štefanom Lenickým bola podpísaná 

a zverejnená, zápis na katastri nehnuteľností bol povolený – splnené. 

 

 

Hlavná kontrolórka informovala prítomných, ţe na II. zasadnutí OcZ mimo plánu práce v roku 2023, ktoré sa 

konalo dňa 03. 05. 2023 boli prijaté tri uznesenia, z ktorých jedno uznesenie malo ukladaciu povinnosť. 

Miestne referendum bolo vyhlásené, zvolená komisia riadne zasadala v termíne určenom obecným 

zastupiteľstvom, t. j. 10. 05. 2023. Obec určila okrsky a volebné miestnosti a postupuje v organizovaní 

miestneho referenda v zmysle zákona. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o kontrole plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnenia uznesení. 

 

Uznesenie č. 3. – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 21. 02. 2023 a z II. zasadnutia OcZ mimo plánu 

práce v roku 2023 zo dňa 03. 05. 2023 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada informoval prítomných poslancov, ţe vraj nie je funkčný výťah pre vozíčkarov 

v zdravotnom stredisku. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe výťah je uţ funkčný a je k dispozícii občanom. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa informoval na pretrvávajúce problémy s kanalizáciou. Obracajú sa na neho 

občania z bytoviek a nakoľko aj on sám tam býva, tak sa zaujíma o túto problematiku. 



Starosta obce odpovedal, ţe sa na túto tému rozprával s generálnym riaditeľom ZsVS a.s, a ten ho 

informoval, ţe majú vysúťaţeného zhotoviteľa prác na úpravu kanalizačného systému v našej obci a práce 

by mali začať v II. polovici r. 2023. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či pri rekonštrukcii chodníka v ul. Školská 

sa bude pokračovať aj s chodníkom v ul. Druţstevná, nakoľko v tejto uličke je chodník na viacerých 

miestach nepriechodný. Chodník je v niektorých častiach zarastený kríkmi.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe rekonštrukcia chodníka v ul. Školská je v rozpočte naplánovaná na tento rok. 

Chodník v ul. Druţstevná v rozpočte obce nie je. Obec sa bude zaoberať opravou spomínaného chodníka 

v inom období, vzhľadom na to, ţe sú začaté viaceré investičné akcie. Starosta obce informoval prítomných 

poslancov, ţe obec v týchto dňoch vysúťaţila zhotoviteľa na rekonštrukciu parkoviska pri zdravotnom 

stredisku a zhotoviteľa na novú cestu v ul. Malá Kakava. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na moţnosť spraviť prechod pre chodcov 

z ul. Druţstevnej na ul. Nitrianska.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe vybudovať prechod pre chodcov nie je jednoduchá vec. V tomto prípade je 

potrebné sa obrátiť na Regionálnu správu ciest, nakoľko je to štátna cesta a je potrebné dať vypracovať 

projektovú dokumentáciu. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa zaujímala, či sa problémová kanalizácia bude riešiť len  v ul. Mlynská 

alebo aj v ul. Čingov, kde tieţ sú s ňou problémy.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe odstránením problému kanalizácie v ul. Mlynskej sa vyrieši aj problém  

v ul. Čingov.  

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval na moţnosť osadenia dopravného zrkadla pri hlavnú cestu  

v ul. Sv. Gorazda ako sa vychádza z Dolného cintorína. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe sa danou problematikou bude zaoberať. Ďalej informoval prítomných poslancov, 

ţe interpelácie poslancov z predchádzajúceho OcZ sa ešte riešia, obec sa musí ohľadom dopravných tabúľ  

na diaľnici obrátiť na príslušné správy ciest. 

 

 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

 

5.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom na schválenie návrh VZN Obce Močenok č. 01/2023, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 01/2017 o podmienkach prideľovania a bývania v bytoch určených  

na nájom pre obyvateľov obce obstaraných z verejných prostriedkov. Uviedol, ţe týmto VZN sa menia  

len násobky ţivotného minima v zmysle zákona. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných poslancov, ţe návrh VZN bol 

riadne zverejnení v lehote 15 dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva a neprišli ţiadne pripomienky 

k danému návrhu VZN. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 



Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 01/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 01/2017 o podmienkach 

prideľovania a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných z verejných 

prostriedkov. 

 

Uznesenie č. 5.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 01/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 01/2017 o podmienkach prideľovania 

a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných z verejných prostriedkov 

 

 

 

5.2 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh VZN Obce Močenok č. 02/2023, ktorým sa mení  

a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 02/2022 o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady 

za sluţby poskytované v Domove dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok. Zmenu VZN starosta obce 

odôvodnil tým, ţe riaditeľka Domova dôchodcov  Mgr. Edita Lovásová reaguje na zvyšujúcu sa mieru 

inflácie ako aj na zvyšujúce sa príplatky pre zamestnancov za prácu v noci a cez víkendy. Okrem iného  

sa zvýšili aj ceny potravín.  

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných poslancov, ţe návrh VZN  

bol riadne zverejnení v lehote 15 dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva a neprišli ţiadne pripomienky 

k danému návrhu VZN. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili VZN Obce Močenok č. 02/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 02/2022  

o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za sluţby poskytované v Domove 

dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok. 



Uznesenie č. 5.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou prítomných poslancov 

VZN Obce Močenok č. 02/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Obce Močenok č. 02/2022  

o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za služby poskytované  

v Domove dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok 

 

 

 

5.3 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

Strategicko-plánovacieho regiónu Nitra do roku 2030 a Akčný plán obce Močenok. Uviedol, ţe dokumenty 

sa vypracovali v rámci regionálneho ZMOS-u a má slúţiť na vytváranie regionálnych partnerstiev medzi 

obcami a mestami. Naša obec si zadefinovala ako prioritu budovanie cyrilometodskej cesty a dobudovanie 

vodovodu. Materiál vypracovala odborná skupina. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, ţe naša obec uviedla medzi priority reálne programy a činnosti. 

Ostatný materiál je spracovaný vo veľmi teoretickej rovine. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe veľa projektov sa má venovať integrácii, tzn. spájaniu obcí.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Strategicko-plánovacieho regiónu 

Nitra do roku 2030 a Akčný plán obce Močenok. 

 

Uznesenie č. 5.3 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Strategicko-plánovacieho regiónu Nitra do roku 

2030 a Akčný plán obce Močenok 

 

 

 

5.4 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu, ktorý zostavila Komisia pre sociálne veci a bytové otázky. Uviedol, ţe nová 

bytovka v ul. M. R. Štefánika by mala byť dokončená koncom júla. Následne obec začne kolaudačné 

konanie a je predpoklad, ţe nové byty sa budú odovzdávať v auguste alebo v septembri. Odovzdal slovo 

predsedovi komisie  poslancovi Ing. Jozefovi Šuvadovi.  

 



Poslanec Ing. Jozef Šuvada informoval prítomných poslancov, ţe tajomníčka komisie vyzvala všetkých 

ţiadateľov o pridelenie nájomného bytu, aby do určitého termínu predloţili potrebné dokumenty. Aţ 28 

ţiadateľov nepredloţilo potrebné dokumenty. Niektorí ţiadatelia nespĺňali poţiadavku príjmu, buď mali 

príjmy nízke, alebo prekračovali výšku zárobku. Následne prečítal návrh poradovníka. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, ţe komisia sa dlhodobo venuje problematike zostavovania 

poradovníka na pridelenie nájomných bytov. Komisia k tejto úlohe postupuje vţdy zodpovedne a vyzval 

prítomných poslancov, aby návrh poradovníka schválili. 

 

Starosta obce poďakoval tajomníčke a členom komisie, ţe sa zhostili tejto úlohy a spracovali návrh 

poradovníka v zmysle platného VZN. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou štátu. 

 

Uznesenie č. 5.4 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Na návrh Komisie pre sociálne veci a bytové otázky poradovník pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu  

1-izbové byty – určenie poradia pre prideľovanie bytov  

P.č. Meno a priezvisko, adresa_ ______________________________ Počet bodov_____ 

1. Denisa Gombášová, Nitrianska 1303/136, Močenok   152,5 

2. Edita Karlubíková, Nitrianska 1239/62, Močenok   151 

3. Michaela Packová, Rokošova II. 283/36, Močenok   146,5 

4. Soňa Macháčková, Švábska 1458/23, Močenok   146 

 

 

1-izbové byty – určenie poradia náhradníkov 

P.č. Meno a priezvisko, adresa_ __________________________ Počet bodov_________ 

1. Mária Kališová, Močenok       145,5  

 

2-izbové byty – určenie poradia pre prideľovanie bytov 

P.č. Meno a priezvisko, adresa_ ______________________________ Počet bodov_______ 

1. Lenka Vyskočová, M. R. Štefánika 475/20, Močenok    161,5 

2. Eva Balogová, Čingov 796/37, Močenok     161,5 

3. Slavomír Lupták, Sv. Gorazda 596/123, Močenok    160,5 

4. Rozália Stojková, Sv. Gorazda 597/50, Močenok    156,5 

5. Miroslava Nogová, A. Hlinku 511/58, Močenok    151,5 



6. Monika Šimková, Sv. Gorazda 644/183, Močenok    151,5 

7. Adriana Syslová Sabová, M. R. Štefánika 465/24, Močenok   150,5 

8. Petra Kohútová, Malá Kakava 750/1, Močenok    146,5 

9. Darina Stojková, Sv. Gorazda 655/203, Močenok    146,5 

10. Kristína Kováčová, B. Klucha 10/14, Močenok    144,5 

11. Jaroslava Dičérová, M. R. Štefánika 475/20, Močenok   141,5 

12. Ján Lenčéš, M. R. Štefánika 466/4, Močenok    136,5 

13. Dominika Sabová, Cintorínska 957/6, Močenok    135 

 

Od posledného zasadnutia komisie sú v poradovníku na 1-izbové byty p. Dana Bennárová  

a na 2-izbové byty p. Jozef Lenčéš, ktorým budú pridelené byty. 

 

 

 

5.5 a 5.6 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrhy na schválenie spolufinancovania projektu 

Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp na výrobu elektrickej energie pre obec Močenok „Základná 

škola“ a „Základná škola – školská jedáleň“ vo výške najmenej 5 % z celkových výdavkov z vlastných 

prostriedkov. Starosta obce uviedol, ţe ţiadosti o dotáciu uţ boli podané, chýba doloţiť uţ len uznesenia 

obecného zastupiteľstva so schválenou výškou spolufinancovania. Je potrebné schváliť dve uznesenia, 

nakoľko kaţdá budova v základnej škole má svoj vlastný elektromerač. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie o Uznesení č. 5.5 – II./OZ/2023. 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili spolufinancovanie na projekte Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp na výrobu 

elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola“. 

 

Uznesenie č. 5.5 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

zabezpečenie spolufinancovania projektu: Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp  

na výrobu elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola“ vo výške najmenej 5 %  

z celkových výdavkov z vlastných prostriedkov alebo iných ako verejných prostriedkov,  

čo predstavuje čiastku 3 939,48 €. 

Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2023-80. 

 

 

 

 



Hlasovanie o Uznesení č. 5.6 – II./OZ/2023. 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili spolufinancovanie na projekte: Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp na výrobu 

elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola – školská jedáleň“. 

 

Uznesenie č. 5.6 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

zabezpečenie spolufinancovania projektu: Výstavba fotovoltického zariadenia 30,000 kWp  

na výrobu elektrickej energie pre obec Močenok „Základná škola – školská jedáleň“ - vo výške 

najmenej 5 % z celkových výdavkov z vlastných prostriedkov alebo iných ako verejných prostriedkov, 

čo predstavuje čiastku 3 991,80 €. 

Kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2023-80. 

 

 

 

6. Ekonomika a majetok 

 

6.1 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá prítomným poslancom 

predloţila svoje stanovisko k záverečnému účtu Obce Močenok za rok 2022. Skonštatovala, ţe rozpočet 

obce ako aj záverečný účet je vypracovaný veľmi zodpovedne. Obec nebola nútená čerpať úvery. Záverečný 

účet je zostavený v zmysle zákona. Obec za rok 2022 vykazuje veľký prebytok finančných prostriedkov a 

z uvedeného dôvodu odporúča schváliť záverečný účet obce bez výhrad. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Stanovisko Hlavného kontrolóra Obce Močenok k záverečnému účtu Obce 

Močenok za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 6.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 



Stanovisko Hlavného kontrolóra Obce Močenok k záverečnému účtu Obce Močenok za rok 2022. 

 

 

 

6.2 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Správu audítora z overovania individuálnej účtovnej 

závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2022. Uviedol, ţe obec je povinná  mať účtovnú závierku overenú 

audítorom. V správe audítorka konštatuje, ţe obec konala v súlade s poţiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu audítora z overovania individuálnej účtovnej závierky a vedenia 

účtovníctva k 31.12.2022. 

 

Uznesenie č. 6.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu audítora z overovania individuálnej účtovnej závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2022 

 

 

 

6.3 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Záverečný účet Obce Močenok za rok 2022. Uviedol,  

ţe výsledok hospodárenia obce je kladný a je vo výške 192 425,22 €. Zadlţenosť obce je veľmi nízka 

a v súčasnej dobe obec nemá ţiadny úver. Posledná splátka úveru za materskú školu bola splatená v marci 

2023. Obec má úvery zo ŠFRB, ktoré sa splácajú z nájomného za byty. Starosta obce skonštatoval, ţe je to 

dobrá správa vzhľadom na náročné obdobie, ktoré nás čaká. Zároveň sa podarilo splniť jednu z úloh z pred  

8 rokov a to bolo zníţenie zadlţenosti obce. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných poslancov, ţe finančná komisia 

odporúča schváliť záverečný účet obce bez výhrad. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, či je zverejnené finančné zdravie samospráv za rok 2022, ktoré 

zverejňuje INEKO (pozn.: Inštitút pre ekonomické a sociálne reformy). 

 

Starosta obce odpovedal, ţe informácie ešte neboli zverejnené. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada v čase 18:42 h odišiel z rokovacej miestnosti, prítomných bolo 8 poslancov. 

 



Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili Záverečný účet obce za rok 2022 a Celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Uznesenie č. 6.3 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo    

Záverečný účet Obce Močenok za rok 2022 

 

b) potvrdzuje 

     prebytok   bežného rozpočtu                         vo výške        394 835,73   EUR 

     schodok    kapitálového rozpočtu                  vo výške       -699 895,42   EUR  

     schodok bežného a kapitálového    -305 059,69  EUR 

      

     Prebytok    finančných operácií   

     po vylúčení zábezpek                                   vo výške                   640 312,64    EUR  

 _____________________________________________________________________ 

     Výsledok hospodárenia za rok 2022           vo výške                335 252,90   EUR 

     z toho účelové finančné prostriedky           vo výške               - 142 827,68   EUR 

     Výsledok rozpočtového hospodárenia   ................................    192 425,22   EUR 

 

c) schvaľuje    

tvorbu rezervného fondu  vo výške 192 425,22 EUR 

 

d) schvaľuje    

použitie  rezervného fondu na financovanie bežných a kapitálových výdavkov a istín úveru  

v r. 2023 vo výške 192 425,22 EUR 

 

e) schvaľuje bez výhrad    

Celoročné hospodárenie v zmysle Záverečného účtu Obce Močenok za rok 2022  

 

 

 

6.4 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce 

Močenok k 31. 12. 2022.  

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných poslancov, ţe finančná komisia 

odporúča predloţený materiál zobrať na vedomie. 

 

V čase 18:44 h sa vrátil do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Jozef Šuvada, prítomných bolo 9 poslancov. 



Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce Močenok  

k 31. 12. 2022. 

 

Uznesenie č. 6.4 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce Močenok k 31. 12. 2022 

 

 

 

6.5 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2022  

a k 31. 03. 2023. Starosta obce uviedol, ţe v materiály sú príjmy vyššie ako výdavky, ale to len z toho 

dôvodu, ţe veľa investičných akcií začalo len nedávno. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných poslancov, ţe finančná komisia 

odporúča predloţený materiál zobrať na vedomie. 

 

V čase 18:45 h odišla z rokovacej miestnosti poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová a v čase  

18:46 h sa vrátila.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2022 a k 31. 03. 2023. 

 

Uznesenie č. 6.5 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 



berie na vedomie 

Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2022 a k 31. 03. 2023 

 

 

 

6.6 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Informáciu o pohľadávkach obce Močenok k 31.12.2022 

tak ako aj kaţdý rok. Skonštatoval, ţe výška pohľadávok je porovnateľná s inými obcami.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, ţe treba prísť s návrhom, ako vymôcť pohľadávky od občanov. 

Odpracovaním dlhu, exekúciami a podobne. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková odpovedala, ţe odpracovanie dlhu za komunálne odpady 

sa v praxi neosvedčilo, občania o tento spôsob nemajú záujem. Exekučné konania sú pre obec finančne 

náročné a aj neúspešné na vymáhanie pohľadávok. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, ţe nesúhlasí s názorom, ţe sa neosvedčil systém odpracovania 

podlţnosti za komunálne odpady.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie s pripomienkami Informáciu o pohľadávkach obce Močenok k 31.12.2022. 

 

Uznesenie č. 6.6 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie s pripomienkami  

Informáciu o pohľadávkach obce Močenok k 31.12.2022. 

 

 

 

6.7 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2022. 

Z rokovania obecného zastupiteľstva sa ospravedlnil riaditeľ ZŠ Močenok p. Mgr. Eduard Lacko.  

Starosta obce uviedol, ţe jednotlivé správy vypracovávajú ekonómky škôl. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 



Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 6.7 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2022 

 

 

 

6.8 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2022. 

V rokovacej miestnosti privítal Mgr. Soňu Hippovú, riaditeľku MŠ Močenok, ktorá prítomných poslancov 

oboznámila so správou. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval od pani riaditeľky, ţe ako to vyzerá so zápisom detí do nového 

školského roka, nakoľko nedávno sa riešil problém s nedostatkom miest v materskej škole a tieţ aj 

nedostatok finančných prostriedkov. 

 

Mgr. Soňa Hippová odpovedala, ţe škola pociťuje zvyšovanie cien energií ako aj nárast miezd 

zamestnancov. Pravidelne sleduje informácie o dotáciách na energie.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, či v škole vedia, aké budú mať finančné náklady na mzdy oproti 

minulému roku. Pochválil vedenie materskej školy ako pani učiteľky za programy, ktoré pripravujú deťom 

v MŠ.  

 

Starosta obce uviedol, ţe náklady na mzdy sa vedia predvídať, ale ceny energií sú veľmi nepredvídateľné. 

Poznamenal, ţe pani riaditeľka uţ poslala ţiadosť na obecný úrad na navýšenie rozpočtu na mzdy, ale táto 

problematika sa dorieši na spoločnej porade s riaditeľmi škôl.  

 

Mgr. Soňa Hippová uviedla, ţe nedávno mali kontrolu z hygieny a musia zakúpiť nové lehátka, ale na tento 

výdavok našli finančný zdroj, z ktorého to uhradia. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora sa informoval, či sa podarilo zapísať všetky deti do nového školského roka. 

 

Mgr. Soňa Hippová odpovedala, ţe hrozilo, ţe kapacita materskej školy sa bude musieť zníţiť o počet 10 

detí, ale po konzultácii s hygieničkou zostáva kapacita materskej školy nezmenená. V súčasnej dobe 

kontrolujú ţiadosti o prijatie dieťaťa do MŠ. 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe Obec Močenok získala dotáciu na zníţenie energetickej 

náročnosti budovy materskej školy vo výške vyše 1 mil. eur. Predmetom projektu je zateplenie fasády  

a strechy objektu materskej školy, výmena okien a dverí obvodového plášťa, výmena zdroja vykurovania, 

starého osvetlenia, nová rekuperácia vzduchu a inštalácia fotovoltaických panelov na streche. V súčasnej 

dobe sa rieši verejné obstarávanie a keď všetko pôjde podľa plánu, tak 1. septembra 2024 bude budova MŠ 

úplne vynovená. 



Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 6.8 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2022 

 

 

 

6.9 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2022. 

V rokovacej miestnosti privítal Mgr. Tomáša Obolu, riaditeľa ZUŠ Močenok, ktorý informoval prítomných 

poslancov o správe. Uviedol, ţe nedávno sa konal koncert pri príleţitosti 10. výročia zaloţenia ZUŠ 

Močenok a poďakoval poslancom, ţe sa na koncerte zúčastnili. Poďakoval aj vedeniu obce, ţe participovalo 

na tomto podujatí.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 6.9 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2022 

 

 

 

6.10 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh I. zmeny rozpočtu obce na rok 2023. Uviedol,  

ţe zmeny sú v materiály vyznačené červenou farbou. Rozpočet po I. zmene bude mierne prebytkový. 

V prípade, ak príde k výpadku príjmov, tak obec bude musieť prehodnotiť niektorú z naplánovaných 



investičných akcií, aby mohla zabezpečiť fungovanie organizácií, ktoré sú v zriaďovateľskej kompetencii 

obce. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho,  Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili I. zmenu rozpočtu obce na rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.10 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

I. zmenu rozpočtu obce na rok 2023 

 

 

V čase 19:23 h bola vyhlásená krátka technická prestávka. 

 

V čase 19:25 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš, prítomných bolo 10 poslancov.  

 

 

 

7. Inventarizácia majetku a účtov za rok 2022 

 

7.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov  k 31.12.2022. Zároveň poďakoval členom inventarizačných komisií za ich prácu 

a činnosť v komisiách.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 



Poslanci zobrali na vedomie Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov   

k 31.12.2022. 

 

Uznesenie č. 7.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov  k 31.12.2022 

 

 

 

7.2 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov 

Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom k 31.12.2022. Inventarizáciou majetku a záväzkov neboli zistené 

rozdiely. Poznamenal, ţe spoločnosť Kabel TV Močenok s. r. o. zabezpečuje vysielanie močenskej televízie. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. 

so stavom k 31.12.2022. 

 

Uznesenie č. 7.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom  

k 31.12.2022 

 

 

 

7.3 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce 

Močenok k 31. 12. 2022 a protokol o návrhu na vyradenie majetku za rok 2022. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 



Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce Močenok  

k 31. 12. 2022 a súhlasili s návrhom vyraďovacej komisie na vyradenie prebytočného majetku obce v zmysle 

predloţeného protokolu. 

 

Uznesenie č. 7.3 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) berie na vedomie 

Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2022 

b) prerokovalo 

protokol o návrhu na vyradenie majetku za rok 2022 

c) súhlasí 

s návrhom vyraďovacej komisie na vyradenie prebytočného majetku obce v zmysle predloženého 

protokolu 

 

 

 

8. Hlavný kontrolór obce 

 

8.1 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá predloţila prítomným 

poslancom plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023. Poslancov oboznámila 

s jednotlivými bodmi kontrolnej činnosti. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných, ţe návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 bol riadne zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle 

v lehote 15 dní pred zasadnutím OcZ a zo strany občanov neprišli ţiadne pripomienky. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili bez pripomienok Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023. 

 

 



Uznesenie č. 8.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 

 

 

 

8.2 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá predloţila prítomným 

poslancom Správu z kontroly povinného zverejňovania informácií obcou Močenok. Uviedla, ţe túto kontrolu 

vykonala na vlastný popud nad rámec kontrolného plánu za I. polrok 2023 nakoľko bolo na posledných 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva spomínané, ţe občania nie sú dostatočne informovaní. Kontrolovala  

aj ţiadosti, ktoré občania podali na obecnom úrade za posledné dva roky v zmysle info zákona. 

Skonštatovala, ţe obec ani v jednom prípade nevydala rozhodnutie, ţe informáciu neposkytne. Na záver 

uviedla, ţe obec zverejňovala všetky potrebné náleţitosti v zmysle príslušných zákonov. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blaţo sa informoval, či zo strany prokurátora prišli nejaké dotazy za tie dva roky, či boli 

zistené nejaké pochybenia a podobne.  

 

Hlavná kontrolórka odpovedala, ţe prokurátora za dané obdobie zaslala na obecný úrad dva sťaţnosti  

od občanov. Uviedla, ţe prokurátora takéto podnety od občanov nerieši a rovno ich preposiela na obecné 

úrady a dorieši ich kontrolór. Postup jej práce je taký, ţe odpoveď na sťaţnosť posielala príslušnému 

občanovi a prokurátorke, aby vedela, ţe sa vec riešila. Tieto činnosti nepíše do správy. V minulom roku 

riešila sťaţnosť občana, ktorý sa domnieval, ţe jeho nájomná zmluva na pozemok nie je v súlade s obecným 

VZN, ale to sa nepotvrdilo a v tomto roku prišla sťaţnosť občanov na stavebné veci a v tejto veci ešte len 

začala konať. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly povinného zverejňovania informácií obcou Močenok. 

 

Uznesenie č. 8.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly povinného zverejňovania informácií obcou Močenok 

 

 

 

 

 



9. Majetkové prevody a nájmy 

 

9.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť Michala Suchého, bytom ul. Školská 1704, 951 31  

Močenok o odstúpenie obecného pozemku bezodplatne a to časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m
2
,  

reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m
2
 nemá 

zaloţený LV). Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie územného 

plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia neodporúča odstúpiť časť uvedeného pozemku  

a to z dôvodu, ţe v zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení, Štatútu obce a Zásad hospodárenia  

s majetkom obce:  

„Majetok obce sa má zveľaďovať a zhodnocovať a vo svojej celkovej hodnote zásadne nezmenšený zachovať. 

Darovanie nehnuteľného majetku obce je neprípustné, ak osobitný predpis neustanovuje inak.“  

Komisia odporúča v prípade záujmu ţiadateľa, pozemok ţiadateľovi odpredať v línii jestvujúceho oplotenia, 

po spresnení geometrickým plánom. Predmetom predaja môţe byť len oplotená časť pozemku. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, ţe zákon nepozná inštitút odstúpenia majetku. 

 

Starosta obce dal hlasovať o ţiadosti s návrhom za neschválenie odstúpenia časti pozemku. 

 

Hlasovanie ZA NESCHVÁLENIE: 

Za: 10  

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci neschválili zámer odstúpenia nehnuteľnosti pre ţiadateľa Michala Suchého. 

 

Uznesenie č. 9.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Michala Suchého, bytom ul. Školská 1704, 951 31  Močenok o odstúpenie obecného pozemku 

bezodplatne a to časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274,  

k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m
2
 nemá zaloţený LV), 

b) neschvaľuje 

zámer odstúpenia nehnuteľnosti – časť z parc. č. 1747/1 vo výmere 295 m
2
, reg. „E-KN“, vedená  

na LV č. 4274, k. ú. Močenok (nakoľko parcela č. 607/2 vo výmere 295 m
2
 nemá zaloţený LV)  

pre ţiadateľa Michala Suchého, bytom ul. Školská 1704, 951 31  Močenok 

 

 

 

9.2 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť Operačného strediska záchrannej zdravotnej 

sluţby Slovenskej republiky, sídlom: Trnavská cesta 8/A, P. O. BOX 93, 820 05  Bratislava 25, IČO: 36 076 

643  o dlhodobý prenájom pozemku, časť z parc. č. 1749/65 vo výmere cca 460 m
2
, vedená na LV č. 2425, 

reg. „C-KN“, k. ú. Močenok za účelom výstavby stanice záchrannej zdravotnej sluţby (ZZS).  

Doba prenájmu pozemku by bola 10 rokov. Starosta obce informoval prítomných, ţe v zmysle plánu SR sa 

má vybudovať 50 záchranných staníc zdravotnej pomoci na Slovensku. Obec na túto výzvu reagovala 

a oslovila Operačné stredisko ZZS. Starosta obce uviedol, ţe obec navrhla Operačnému stredisku viacero 



pozemkov v našej obci, ale vybrali si lokalitu pri Dolnom cintoríne na kriţovatke ulíc Hájska a Cintorínska. 

Poznamenal, ţe takáto výstavba je  v súlade s územným plánom obce. Občania našej obce, obce Horná 

Kráľová a obce Hájske by mali k dispozícii záchrannú zdravotnú sluţbu. Poznamenal, ţe potrebná výmera 

pozemku pre výstavbu stanice záchrannej sluţby by sa odčlenila z pôvodného pozemku na základe 

geometrického plánu.  

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia územného plánovania a investičnej činnosti nemá 

námietky voči zámeru výstavby jednoposádkovej stanice ZZS. Členovia komisie navrhli aj iné lokality  

na výstavbu jednoposádkovej stanice ZZS napr. v ul. Nitrianska alebo v ul. Biskupa Klucha.   

Ďalej uviedol, ţe o týchto lokalitách hovoril aj so starostom obce a so zástupcami Operačného strediska, 

ktorí trvali na tom, ţe pre ich potreby je najvhodnejší pozemok, ktorý uviedli vo svojej ţiadosti. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, ţe v ţiadosti Operačné stredisko uvádza, ţe iné 

mestá a obce im schválili prenájom nehnuteľností za 1,- €/rok a taký návrh na cenu prenájmu dal aj starosta 

obce. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer prenájmu pozemku pre ţiadateľa Operačné stredisko záchrannej zdravotnej 

sluţby Slovenskej republiky. 

 

Uznesenie č. 9.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Operačného strediska záchrannej zdravotnej sluţby Slovenskej republiky, sídlom: Trnavská cesta 

8/A, P. O. BOX 93, 820 05  Bratislava 25, IČO: 36 076 643  o dlhodobý prenájom pozemku, časť z parc.  

č. 1749/65 vo výmere cca 460 m2, vedená na LV č. 2425, reg. „C-KN“, k. ú. Močenok  

za účelom výstavby stanice záchrannej zdravotnej sluţby (ZZS). Doba prenájmu by bola 10 rokov. 

b) schvaľuje 

budúci zámer prenájmu pozemku, časť z parc. č. 1749/65 vo výmere cca 460 m
2
, vedená na LV  

č. 2425, reg. „C-KN“, k. ú. Močenok za účelom výstavby stanice záchrannej zdravotnej sluţby (ZZS)  

pre ţiadateľa: Operačné  stredisko záchrannej zdravotnej sluţby Slovenskej republiky, so sídlom Trnavská 

cesta 8/A, P. O. BOX 93, 820 05  Bratislava 25 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov.  

 

 

 



Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla prenajať časť z pozemku parc. č. 1749/65  z dôvodu hodného osobitného, ktorým 

je skutočnosť, ţe výstavbu jednoposádkovej stanice ZZS povaţuje ako významný prínos zdravotníckej 

starostlivosti pre občanov obce Močenok a ako aj pre občanov okolitých obcí. 

 

Cena prenájmu pozemku: 1,-€/rok 

 

 

 

9.3 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť spolu s návrhom nájomnej zmluvy  

na poľnohospodársku pôdu v celkovej výmere 545 941 m
2
 od Poľnohospodárskeho druţstva Močenok, 

Nitrianska 1232/50, 951 31  Močenok. Uviedol, ţe Poľnohospodárske druţstvo pred zasadnutím OcZ zaslalo 

nový návrh cien za prenájom ornej pôdy, navrhli cenu 120,- €/ha/rok pri prenájme na 10 rokov a cenu  

125,-€/ha/rok pri prenájme na 15 rokov. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča vyhlásiť verejnú odchodnú súťaţ  

na prenajímateľa poľnohospodárskej pôdy z dôvodu, ţe by bolo moţné získať viac financií z prenájmu ornej 

pôdy. 

 

Hlavná kontrolórka obce Milena Veresová poznamenala, ţe výmera pozemkov ornej pôdy nie je scelená, 

jednotlivé pozemky sa nachádzajú po celom extraviláne obce. Sú to krátke, úzke pásy pozemkov popri 

kanáloch a podobne. Pri prenájme poľnohospodárskej pôdy sa postupuje v zmysle zákona č. 504/2003  

o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho podniku a lesných pozemkov a o zmene 

niektorých zákonov. Ministerstvo pôdohospodárstva kaţdý rok zverejňuje obvyklú výšku nájmu 

a v súčasnosti v obci Močenok je výška nájmu na úrovni 106,97 €/ha a podľa nej z tejto ceny vychádzalo PD 

pri zasielaní pôvodného návrhu zmluvy. Pri ornej pôde sa nejedná o komerčné účely. Vyhlásenie verejnej 

obchodnej súťaţe na ornú pôdu je do značnej miere veľmi komplikovaný proces a treba dôsledne dodrţať 

literu zákona. Zákon viac chráni osoby, ktoré pôdu obhospodarujú. Preto dáva na zváţenie, či nebude lepšie 

pokračovať s prenájmom ornej pôdy s PD Močenok.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, ţe pokiaľ nám to zákon ohľadom ceny vyslovene neprikazuje, je za 

to, aby sa uzavrela zmluva s Poľnohospodárskym druţstvom. Nakoľko PD Močenok dlhodobo podporuje 

obec a sú medzi nami dobré vzťahy. V minulosti poţičiavali obci stroje, keď bolo treba niečo budovať. 

Prispievajú aj na festival Gorazdov Močenok. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, ţe sa stotoţňuje s názorom poslanca Ing. Jozefa Šuvadu. Cena, ktorú 

nám ponúkajú je dobrá. Ctí si názor komisie, ale nevie, či by vyhlásenie verejnej obchodnej súťaţe nemalo 

opačný efekt a prihovára za to, aby sme akceptovali cenu, ktorú nám PD ponúkla. 

 

Bc. Ľuboš Blaţo poznamenal, ţe podľa neho má verejná obchodná súťaţ viacej negatív ako pozitív 

a vzhľadom na prechádzajúcu zmluvu si osobne myslí, ţe by sa mala prenajať orná pôda PD Močenok. 

 

Poslanci sa po vzájomnej diskusii a návrhu starostu obce (vzhľadom na to, ţe sa budú konať pozemkové 

reformy, ktoré trvajú určité obdobie) zhodli na prenájme na obdobie 10 rokov. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu o prenájmu poľnohospodárskej pôdy za 120,-€/ha/rok pri 10 ročnom 

prenájme. 



Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili prenájom ornej pôdy v celkovej výmere 545 941 m
2
 na obdobie prenájmu 10 rokov  

za cenu 120 €/ha pre Poľnohospodárske druţstvo Močenok. 

 

Uznesenie č. 9.3 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť spolu s návrhom nájomnej zmluvy na poľnohospodársku pôdu v celkovej výmere 545 941 m
2
 od 

Poľnohospodárskeho druţstva Močenok, Nitrianska 1232/50, 951 31  Močenok. 

 

b) schvaľuje 

prenájom ornej pôdy v celkovej výmere 545 941 m
2
 na obdobie prenájmu 10 rokov prenájmu za cenu 120 

€/ha pre Poľnohospodárske druţstvo Močenok, Nitrianska 1232/50, 951 31  Močenok, IČO: 00 198 706. 

 

 

 

9.4 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť Poľnohospodárskeho druţstva Močenok,  

so sídlom Nitrianska 1232/50, 951 31  Močenok, IČO: 00 198 706 o odkúpenie obecného pozemku, časť  

z pozemku parc. č. 1747/2 o výmere 2 538 m
2
, reg. „E-KN“, vedený na LV č. 4274. Uviedol, ţe sa jedná 

o pozemky, na ktorých sa nachádzajú administratívne budovy PD Močenok v ul. Nitrianska. Budovy  

sú zapísané na LV Poľnohospodárskeho druţstva, len pozemky pod nimi sú vo vlastníctve obce.  

PD Močenok ponúka cenu 23,-€/m
2
.
. 
Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia neodporúča ţiadaný pozemok odpredať za navrhovanú 

sumu 23,-€/m
2
. Členovia komisie súhlasia s odpredajom pozemku, ale za trhovú cenu.

 

 

Starosta obce poznamenal, ţe obecné zastupiteľstvo musí rozhodnúť o tom, či PD Močenok odpredá alebo 

neodpredá pozemok za 23,- €/m
2
, tak ako sa uvádza v ţiadosti. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora navrhol, aby sa pozemok neodpredal, ale riešilo sa to formou prenájmu.  

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval, ţe ak by sa išlo podľa trhovej ceny, či by sa dal vypracovať 

znalecký posudok a ak by bol znalecký posudok na niţšiu cenu, čo by sa stalo v tom prípade.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe znalecký pozemok chráni obec, ţe nepredala svoj majetok pod cenu. Trhová 

cena je cena, ktorú si dohodnú predávajúci a kupujúci. Úloha obecného zastupiteľstva je nepredať majetok 

pod cenu. 

 



Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval, ţe keď im to nepredáme, PD Močenok tam kancelárie uţ má 

postavené a aký osoh má z toho potom obec. 

 

Starosta obce, ak obecné zastupiteľstvo nebude súhlasiť s odpredajom pozemku, môţu nastať viaceré 

scenáre. Môţeme rokovať o trhovej cene, môţeme navrhnúť prenájom pozemku za ceny ako majú iní 

prenajímatelia v obci. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či vedenie obce rokovalo s PD Močenok o odpredaji 

pozemku.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe rokoval s nimi. Cena 23,- €/m
2 
bola ich návrhom, ktorú uviedli v ţiadosti. Nie je 

to pre nich priorita tieto pozemky odkúpiť. Stotoţnia sa aj s návrhom nájomnej zmluvy. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko, zastáva taký názor, ţe keď nás nič netlačí, tak by sme sa nemali zbavovať 

majetku. 

 

Starosta obce dal hlasovať za NESCHVÁLENIE zámeru odpredaja. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 

Za neschválenie: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1                                 

Ing. Gabriel Bleho 

 

Poslanci neschválili zámer predaja nehnuteľnosti – časti obecného pozemku pre PD Močenok. 

 

Uznesenie č. 9.4 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Poľnohospodárskeho druţstva Močenok, so sídlom Nitrianska 1232/50, 951 31  Močenok, IČO:  

00 198 706 o odkúpenie obecného pozemku, časť z pozemku parc. č. 1747/2, reg. „E-KN“, vedený na LV  

č. 4274 na ktorom sa nachádzajú parcely reg. „C“ (nemajú zaloţený LV): 

• 1747/123 o výmere 642m
2
, 

• 1747/126 o výmere 963m
2
, 

• 1747/121 o výmere 230m
2
, 

• 1747/122 o výmere 225m
2
, 

• 1747/125 o výmere 335m
2
, 

• 1747/124 o výmere 143m
2
 nachádzajúcich sa pod strediskom PD Močenok, celková ţiadaná výmera 

je 2 538 m
2
. 

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – časť z parc. č. 1747/2, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274,  

k. ú. Močenok  vo výmere 2 538 m
2
 pre Poľnohospodárske druţstvo Močenok, so sídlom Nitrianska 

1232/50, 951 31  Močenok, IČO: 00 198 706 za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým 

posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 



Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, či by sa nemalo schváliť, ţe OcZ poveruje starostu, aby rokoval 

s vedením PD Močenok o prenájme pozemku. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, ţe PD Močenok musí prísť so ţiadosťou,  

ţe si chce pozemky prenajať.  

 

Starosta obce poznamenal, ţe sa pripraví návrh nájomnej zmluvy tak, aby to bolo právne čisté. 

 

 

 

9.5 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť MIBA REALITY s.r.o. so sídlom Oremburská 

2321/4, 974 01  Banská Bystrica, IČO: 51 830 825 o odkúpenie pozemku a to časť z parc. č. 1745 o výmere 

cca  40 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 k. ú. Močenok. 

Starosta obce uviedol, ţe predchádzajúcemu majiteľovi rodinného domu v ul. Chalupy, ktorý v minulosti 

mal záujem o odkúpenie časti obecného pozemku, vypršala platnosť uznesenia o budúcom zámere odpredaja 

nehnuteľnosti – pozemku. 

Následne odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie územného plánovania 

a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča v ţiadosti uvedený pozemok odpredať v línii 

jestvujúceho oplotenia, po spresnení geometrickým plánom. Predmetom predaja môţe byť len oplotená časť 

pozemku. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti odpredaja nehnuteľnosti – pozemku pre ţiadateľa MIBA 

REALITY s.r.o. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – pozemku pre ţiadateľa MIBA REALITY s.r.o.  

so sídlom Oremburská 2321/4, 974 01  Banská Bystrica. 

 

Uznesenie č. 9.5 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť MIBA REALITY s.r.o. so sídlom Oremburská 2321/4, 974 01  Banská Bystrica, IČO: 51 830 825  

o odkúpenie pozemku a to časť z parc. č. 1745 o výmere cca  40 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha  

a nádvorie reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 k. ú. Močenok 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – pozemku a to časť z parc. č. 1745 o výmere cca  40 m
2
, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 k. ú. Močenok  



pre ţiadateľa MIBA REALITY s.r.o. so sídlom Oremburská 2321/4, 974 01  Banská Bystrica, IČO:  

51 830 825  za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) (osobitný zreteľ) zákona č. 138/ 1991 Zb.  

o majetku obcí. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Pre obec je časť tohto pozemku nevyuţiteľná, nakoľko je v oplotení a na pozemku sa nachádzajú prípojky  

k inţinierskym sieťam k rodinnému domu so súpisným číslom 85. 

 

 

 

9.6 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja nehnuteľností – 

pozemkov, konkrétne parcelu č. 1747/181 o výmere 14 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie  

a parcelu č. 1747/182 o výmere 73 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, obe  reg. „C-KN“, 

vedené na LV č. 2425, k. ú. Močenok pre manţelov Kunášových. Manţelia splnili všetky podmienky 

odpredaja, a preto predkladáme návrh na schválenie odpredaja nehnuteľností. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj pozemkov pre manţelov Kunášových. 

 

Uznesenie č. 9.6 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľností – pozemkov, konkrétne parcelu č. 1747/181 o výmere 14 m
2
, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie a parcelu č. 1747/182 o výmere 73 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha  

a nádvorie, obe  reg. „C-KN“, vedené na LV č. 2425, k. ú. Močenok. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko parc. 

č. 1747/181 sa nachádza pod rodinným domom a parc. č. 1747/182 tvorí oplotenú časť pozemku ţiadateľov. 

Pre obec sú tieto pozemky nevyuţiteľné a majitelia si kúpou vysporiadajú majetkovoprávne vzťahy. 

 

Kupujúci:  



Štefan Kunáš, rod. Kunáš, nar. 24.02.1961 a manţelka Jaroslava Kunášová, rod. Drtilová,  

nar. 15.10.1965 obaja bytom ul. Švábska 1473/42, 951 31  Močenok 

 

Cena: 20,- €/m
2
 

 

 

 

9.7 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja novovytvorenej 

parc. č. 823/21 o výmere 132 m
2
, reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425 pre ţiadateľky sestry Hippové. 

Ţiadateľky splnili všetky podmienky odpredaja, a preto predkladáme návrh na schválenie odpredaja 

nehnuteľnosti. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj nehnuteľnosti – pozemku pre sestry Hippové. 

 

Uznesenie č. 9.7 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti – pozemku, konkrétne 

• novovytvorenú parc. č. 823/21 o výmere 132 m
2
, reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425, ktorá  

sa odčlenila z par. č. 823, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok na základe GP  

č. 024/2021, úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym odborom dňa 28. 07. 2021  

pod číslom G1-356/2021. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko 

pozemok je v oplotení a dlhé roky je uţívaní rodinou ţiadateliek. Odpredajom pozemku  

sa  zosúladí stav právny so stavom uţívacím.   

 

Kupujúci:  

Erika Hippová, rod. Hippová, nar.: 28.02.1962, bytom ul. Párovce 1844/8, 951 31  Močenok  

a Ing. Edita Hippová, rod. Hippová, nar.: 17.04.1968 bytom ul. Kulíškova 13, 821 09  Bratislava 

 

Cena: 20,- €/m
2
 

 



9.8 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja novovytvorenej 

parc. č. 1747/255 o výmere 144 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, ktorá bola odčlenená  

na základe GP č. 012/2023 z parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, ktorý bol overený  

dňa 03. 03. 2023 pod číslom G1 – 75/2023 pre manţelov Hippových. Ţiadatelia splnili všetky podmienky 

odpredaja, a preto predkladáme návrh na schválenie odpredaja nehnuteľnosti. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj nehnuteľnosti – pozemku pre manţelov Hippových. 

 

Uznesenie č. 9.8 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti – pozemku, konkrétne 

•  novovytvorenú parc. č. 1747/255 o výmere 144 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha  

a nádvorie, ktorá bola odčlenená na základe GP č. 012/2023 z parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV 

č. 4274, ktorý bol overený dňa 03. 03. 2023 pod číslom G1 – 75/2023. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko  

je pozemok oplotený a je pre obec nevyuţiteľný. 

 

Kupujúci:  

Ľuboslav Hipp, rod. Hipp, nar.: 5.9.1960 a manţelka Mgr. Soňa Hippová, rod. Goňová, nar.: 8.4.1965 obaja 

bytom ul. Školská 1701/14, 951 31  Močenok 

 

Cena: 20,- €/m
2
 

 

 

 

9.9 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja novovytvorenej 

parc. č. 1749/126 o výmere 115 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, ktorá bola odčlenená na základe GP  

č. 44522363-83/2022 z parcely č. 1749, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, ktorý bol overený dňa  

30. 01. 2023 pod číslom G1 – 16/2023 pre manţelov Bučkuliakových. Ţiadatelia splnili všetky podmienky 

odpredaja, a preto predkladáme návrh na schválenie odpredaja nehnuteľnosti. 

 



Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj nehnuteľnosti – pozemku pre manţelov Bučkuliakových. 

 

Uznesenie č. 9.9 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti – pozemku, konkrétne 

•  novovytvorenú parc. č. 1749/126 o výmere 115 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, ktorá bola 

odčlenená na základe GP č. 44522363-83/2022 z parcely č. 1749, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, ktorý 

bol overený dňa 30. 01. 2023 pod číslom G1 – 16/2023. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko časť 

pozemku sa nachádza pod rodinným domom ţiadateľov a časť tvorí plocha popri oplotení. 

 

Kupujúci:  

Miroslav Bučkuliak, rod. Bučkuliak, nar. 7.7.1963 a manţelka Jolana Bučkuliaková, rod. Lenčéšová,  

nar. 12.6.1963 oba bytom ul. Sv. Gorazda 669/217, 951 31  Močenok. 

 

Cena: 20,- €/m
2
 

 

 

10. Zápisnice z komisií 

 

Starosta obce predloţil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ. Predsedovia 

jednotlivých komisií nemali vôľu vystúpiť v rozprave. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 



Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predloţili 

predsedovia komisií. 

 

Uznesenie č. 10. – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy. 

 

 

 

11. Rôzne  
 

11.1 Starosta obce odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, predsedovi Komisie pre kultúru, 

kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, ktorý predloţil prítomným poslancom návrh na udelenie ocenenia 

Cena obce Močenok 2023. Prítomných informoval, ţe oproti návrhu, ktorý vypracovala komisia je jedna 

zmena. Jeden z navrhnutých ocenených ho poţiadal, aby ho komisia nahradila niekým iným.  

Podľa jeho názoru sú v obci ľudia, ktorí si to zaslúţia viac. Jeho názor rešpektovali a predloţili upravený 

návrh na Cenu obce Močenok za rok 2023: 

- Ján Vereš – za vytváranie pracovných príleţitostí a za technickú pomoc obci 

- Jozef Kohút st. - za dlhoročnú prácu v rôznych hudobných zoskupeniach, zachovávanie ľudových tradícií a 

zvykov a reprezentáciu obce 

- Ing. Marta Nováková – za dlhoročné vedenie Základnej organizácie Jednoty dôchodcov na Slovensku v 

Močenku a úspešnú organizáciu mnoţstva podujatí pre seniorov v obci a ich prezentáciu na podujatiach v 

rámci okresu a kraja. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy na udelenie ocenenia 

Cena obce Močenok 2023. 

 



Uznesenie č. 11.1 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

na základe návrhu Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy  udelenie ocenenia 

Cena obce Močenok 2023 pre 

- Jána Vereša – za vytváranie pracovných príležitostí a za technickú pomoc obci,  

- Jozefa Kohúta st. - za dlhoročnú prácu v rôznych hudobných zoskupeniach, zachovávanie ľudových 

tradícií a zvykov a reprezentáciu obce,  

- Ing. Martu Novákovú – za dlhoročné vedenie Základnej organizácie Jednoty dôchodcov  

na Slovensku v Močenku a úspešnú organizáciu množstva podujatí pre seniorov v obci a ich 

prezentáciu na podujatiach v rámci okresu a kraja. 

 

 

 

11.2 Starosta obce informoval prítomných poslancov, ktorým občanom udelí Cenu starostu obce Močenok 

2023.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu starostu obce o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2023. 

 

Uznesenie č. 11.2 – II./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu starostu obce o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2023 pre 

Jozefa Eiselleho - za dlhoročnú obetavú prácu v Dobrovoľnom hasičskom zbore,  

Mgr. Gabrielu Lovásovú - za dlhoročnú prácu v školstve vo funkcii učiteľa a riaditeľa Základnej 

školy v Močenku, 

Radovana Paľa – za dlhoročnú reprezentáciu obce vo Futbalovom klube Močenok a  ŠK Eldus 

Močenok. 

 

 

 

12. Diskusia 

 

Starosta obce otvoril 12. bod rokovania obecného zastupiteľstva a to DISKUSIU. 

 



Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poďakovala za namontovanie senzora merajúceho kvalitu 

ovzdušia v našej obci. Informovala sa, ţe kto financoval kúpu tohto zariadenia. Podľa jej informácií ju 

financovala spoločnosť ewia a.s. nakoľko sú 2 senzory a jeden z nich teda financovala spomínaná 

spoločnosť. 

 

Starosta obce jej odpovedal, ţe senzor zakúpila obec z rozpočtu obce. Obec zaplatila licenciu na 1 rok 

a následne ju bude financovať aj nasledujúce roky. Máme 3 senzory – PM 2,5 , PM 10 a NO2 (prachové 

častice a oxid dusičitý). Cenovú ponuku dostala obec od  spoločnosti Agdata a obec s ňou súhlasila. 

K meraciemu zariadeniu nemá nikto prístup. 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval na parkovanie v obci. Poznamenal, ţe komisia územného 

plánovania to mala uvedené v zápisnici. Vraj sa majú dávať lístočky za stierače, spraviť reportáţ do médií 

a podobne. Tieţ sa spomínalo parkovanie pri škole.  

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík odpovedal, ţe jeden člen komisie mal taký návrh, ţe by sa do médií, 

močenskej káblovej televízie a novín spravila reportáţ o tom, ako by mali občania v obci parkovať. Následne 

v druhom kroku by cca mesiac dávali obecní policajti lístoček za stierače áut, ţe občan parkuje  

zle a posledný krok by bolo pokutovanie. Skonštatoval však, ţe to nestihol prebrať so starostom obce. 

Parkovanie pri škole tieţ bolo spomenuté na komisii, ale skončilo to s tým, ţe nikdy sa to nedoriešilo. 

 

Starosta obce sa informoval, či Ing. Gabriel Bleho má nejaký nápad, ako vyriešiť parkovanie pri škole. 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho odpovedal, ţe zatiaľ nemá nejaké riešenie, ale danú problematiku bude treba 

riešiť, lebo je to veľmi nebezpečné pri škole. Zatiaľ navrhol aspoň spomaľovač, aby tam tak rýchlo nejazdili 

vodiči. 

 

Starosta obce uviedol, ţe keby to bolo ľahko vyriešiteľné, tak to vyriešia kolegovia predtým. Je tam veľká 

zástavba občanov a nedá sa tam tak ľahko poriešiť parkovanie. Keby boli rodičia uvedomelejší, tak by 

parkovali hore pri kláštore a ten kúsok by prešli pešo. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, ţe toho času nevidí moţnosť ako poriešiť parkovanie pri škole. Moţno 

by pomohlo označenie zníţiť rýchlosť. 

 

Starosta obce uviedol, ţe je novela zákona o cestnej premávke, kde sa rieši parkovanie na chodníkoch. 

V našej obci nemáme ulice, kde by sme túto situáciu vedeli poriešiť. Naše cestné telesá nám neumoţňujú 

rozdelenie cesty na ľavý a pravý cestný pruh. Je veľmi veľa dopravných prostriedkov a občania odstavia 

svoje auto tak, ako odstavia a riešime to s obecnou políciou. Pre príklad uviedol, ţe v ul. Úzkej a Borzagoš 

cca 99 % občanov parkuje na chodníkoch, lebo nemajú kde inde zaparkovať. Keby parkovali na ceste, tak je 

neprejazdná.   

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či by bolo moţné nainštalovať dopravný spomaľovač 

v ul. Švábska ako je škola. Je tam veľmi zlý výhľad na cestu a pre deti je to nebezpečné. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe sa na to obec pozrie. V minulosti boli spomaľovače umiestnené napr.  

v ul Hájska, ale kaţdá vec má svojich priaznivcov ale aj odporcov. Ľuďom vadil buchot toho spomaľovača. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko informoval prítomných, ţe spoločnosť Slovanet a. s. zvýši poplatok 

základného vysielacieho balíka od 1.7.2023 a to na sumu 8 ,- €/mesačne. 



Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol, aby sa problematikou parkovania pri základnej škole zaoberala 

komisia územného plánovania a investičnej činnosti. Informoval sa na odovzdávanie drobného stavebného 

odpadu nakoľko počul, ţe istú dobu ho nebolo moţné odovzdať na zbernom dvore. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe uţ je moţné drobný stavebný odpad odovzdávať na zbernom dvore v ul. Úzkej, 

majitelia majú uţ všetky potrebné licencie. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol, či by nebolo moţné predĺţiť otváraciu dobu na zbernom dvore 

zeleného odpadu, nakoľko pracujúci občania nemusia za kaţdým stíhať otváraciu dobu. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe je to otázka aj mzdových nákladov na daného človeka. Moţno by sa upravila 

otváracia doba v sobotu, ale musíme sa na to pozrieť. 

 

O slovo sa prihlásila MUDr. Somorová, ktorá prečítala stanovisko lekárov k investičnej činnosti spoločnosti 

ewia a.s. na výstavbu Centra cirkulárnej ekonomika Šaľa v k. ú. obce Močenok. Ako lekári odmietajú, aby sa 

v tomto okolí postavila spaľovňa komunálneho odpadu z viacerých dôvodov, ktoré prečítala z materiálov. 

 

Starosta obce po prečítaní stanoviska lekárov odporučil MUDr. Somorovej, aby sa s otázkami,  

ktoré vyplynuli zo stanoviska lekárov obrátili na Ministerstvo ţivotného prostredia, ktoré má na to odborné 

kapacity, resp. poloţili svoje otázky zhotoviteľovi (pozn. spoločnosti ewia a. s.). 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe je za to, aby občania prišli vyjadriť svoj názor na referende. Veľa 

vecí, ktoré MUDr. Somorová spomínala v stanovisku odzneli aj na stretnutí v piatok (pozn.: 26. mája 2023). 

Poznamenal, ţe odpad je zakopaný v susednej obci v Hornej Kráľovej. V súčasnosti sa odpad vozí  

na skládku v Rumanovej a tam občania tieţ s tým nesúhlasia, aby sa odpad vozil k nim a zakopával do zeme.  

 

Starosta obce prečítal list od starostu obce Kokšov-Bakša. Obec spolupracuje so spoločnosťou Kosit, ktorá 

v Košiciach prevádzkuje zariadenie na spaľovanie komunálneho odpadu a vedenie obce má pozitívne 

skúsenosti so spoločnosťou a ani občania sa nesťaţujú. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, ţe nespochybňuje názor pani doktorky Somorovej, ale mali by sme 

sa vyvarovať spochybňovaniu najväčšieho zamestnávateľa v našej obci (pozn. myslel na spoločnosť Duslo 

a.s.) V tom podniku pracoval 30 rokov a vie o všetkom, čo nám firma poskytla. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poznamenal, ţe pred r. 1989 pracoval na Novozire a vie, aké náročné 

podmienky tam vtedy boli. Aj preto odtiaľ odišiel, ale v súčasnosti nemôţeme znevaţovať spoločnosť Duslo 

a.s. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poďakovala doktorom, ktorí sa podpísali pod spoločné 

stanovisko k Centru cirkulárnej ekonomiky a verí, ţe sa občania zúčastnia na referende, ktoré bude v sobotu 

24. júna 2023.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poznamenal, ţe sú proti tomu, aby sa tu vybudovala spaľovňa nakoľko 

v našom okolí uţ sú environmentálne záťaţe z minulosti. 

 

Poslanci Ing. Lukáš Minár a Bc. Ľuboš Blaţo poďakovali MUDr. Somorovej za kultivovaný výstup  

so stanoviskom lekárov na Centrum cirkulárnej ekonomiky Šaľa. Poznamenali, ţe aj rozdielne názory na 

danú vec sa dajú odprezentovať slušne a kľudne. 



Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, ţe najväčším znečisťovateľov ţivotného prostredia na Slovensku je 

USS Košice. 

 

 

 

13. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na II. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 31. 05. 2023 

 

Overovatelia:    Ing. Gabriel Bleho ......................................................... 

 

 Ing. Lukáš Minár ......................................................... 


